
 
 

Zápis z jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  9.11.2023 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Renáta Typlová (on-line), Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, 

Lenka Jansová,  

OMLUVENI:  Václav Křepelák 

HOSTÉ:  

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Tomáš Faltejsek 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Bez doplnění 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- Stanoven Tomáš Faltejsek 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová odeslání dotazníku na oddíly 05.10.2023 ANO  

T.Faltejsek komunikace s trenéry ohledně turnaje North Cup 13.10.2023     ANO 

P.Droznová seznam dívek na klučičích soupiskách 13.10.2023 ANO  

L.Jansová rozhovor s Lucií Hejnovu (vylepšení) 13.10.2023 ANO  

P.Droznová vložení na web 13.10.2023 ANO  

A.Jansa zaslat navržený rozpočet 2024 na členy VV 02.11.2023 ANO  

předsedové kontrola, popř. úprava rozpočtu pro jednotlivé komise 09.11.2023 ANO  

A.Jansa zpracování analýzy oddílů stagnujících družstev 09.11.2023 ANO  

L.Jansová grafika plakátu - regionální anketa 30.10.2023 ANO  

T.Faltejsek realizace projektu softwaru pro oddíly 30.11.2023 ANO 

T.Pokorný prodloužení sezóny do května 30.04.2023 NE  

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Změny termínů – aktuálně není žádný požadavek pro změnu termínu 



 
 

• Problémy oddílů 
- IBK Hradec Králové – udělena kontumace na základě nedodržení nástupu 50% 

hráček na soupisce 
- Intenzivně řešeno se sekretářkou P.Soukupovou, které přišla kontumace za toto 

provinění příliš přísná, zvažuje odvolání k ORK, popř. sepsání žádosti k VV 
ohledně změny Soutěžního řádu 

- Nesrovnalosti na turnaji Pardubického přeboru mladších žáků ve Skutči 
- stížnost družstev FbK TJ Svitavy a TJ Jablonné nad Orlicí na nemožnost 

odehrání vloženého zápasu, na pořadatelskou službu a v případě Svitav i na 
rozhodčího, což způsobilo předčasný odchod ze zápasu mezi družstvy FbC 
Skuteč a FbK TJ Svitavy 

- LK zajistila písemné informace od zúčastněných a případ předala k řešení k DK 

• Pokuty - často udělovaná pokuta - nástup hráčů v mládežnických kategoriích 
v nedostatečném počtu 

- Celkově uděleno 26 pokut za téměř 17.000 Kč 

• Kontumace 
- V kontumacích jsou uvedena i družstva v dětských kategoriích, která nedojela 

na turnaj; kontumace těchto zápasů se ale ve FISu neprovádí 
- https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vr

oC/edit#gid=1318084218 
 

6.2. Komise mládeže 

• Tréninky výběrů – 15.11.- přátelské utkání PA a HK kraje chlapců 
- ÚKOL: A. Jansa nominace rozhodčích 
- T.Faltejsek zatím navštívil poslední trénink PA chlapců a chystá se na přátelské 

utkání 

• Dovednostní dny – proběhnou v květnu 

• Turnaj North Cup – nakonec jednodenní akce, kluci 28.12. a holky 29.12., budou 
přítomné také výběry Ústecký a Liberecký pro oba dva turnaje, dle informací od 
T.Faltejska bude možná turnaj rozšířen ještě o další účastníky z výběrů dalších krajů 

- VV schválil, že hráči a hráčky nebudou platit žádný příspěvek, max. náramek 
v hodnotě 200 Kč, pokud bude nutný 

• 9.11. – on-line setkání – nastavení práce na sezónu v rámci komise 

• 23.11. – velké prezenční setkání v rámci KMM, KŽF a KRD – cílem je propojení práce 
všech komisí a řešení prioritních záležitostí regionu 

- Za přítomnosti obou sektetářů 

• Herní tvář regionálních výběrů – dokument pro trenéry a práci s výběry sestavuje 
T.Faltejsek, dokončení je naplánováno do konce listopadu 

• M.Schreier – ukončil roli asistenta trenéra, na jeho místo nastoupí David Šimeček, 
který od další sezóny převezme výběry z pozice hlavního trenéra 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Nominace na turnaje  
- nominace probíhají standardně přes FIS, rozhodčí si zadávají dostatek termínů, 

běžně každý hrací den zbývá navíc cca 10-15 rozhodčích (zejm. nováčků) 
- problémem je kvalita rozhodčích, když zkušenější rozhodčí dávají termínů 

méně než v minulých sezónách 

• Počty vyškolených rozhodčích 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit#gid=1318084218
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit#gid=1318084218


 
 

- delegáti: celkem vyškoleno 15 delegátů (10 stávajících a 5 nováčků) 
- rozhodčí: celkem vyškoleno 162 rozhodčích (110 stávajících a 52 nováčků) 
- u delegátů došlo k mírnému poklesu, rozhodčích je více než minulou sezónu 

• Další připomínky  
- člen KRD Tomáš Haufer sepsal e-mail pro celostátní VV, primárně určený 

předsedovi celostátní KRD p. Galasovskému, e-mail se týká primárně několika 
bodů, se kterými je naše KRD nespokojena 

- zrušení webu rozhodčí.net – tento web byl ukončen, ze strany vedení ČF bylo 
kritizováno vkládání dokumentů a informací ohledně oficiálních akcí 

- na kemp přihlášeno jen 10 osob; momentálně chybí možnost předání informací 
způsobem, na který byli všichni zvyklí 

- všichni členové se zapojili do fungování komise  
 

6.4. Komise ženského florbalu 

• Projekt nových dívčích družstev – oslovení oddílů s dívkami na soupiskách 
chlapeckých družstev (IBK Holice, Orel Orlice, FbC Titáni Pardubice, TJ Baník Žacléř, 
Tatran Hostinné) 

• Oslovení velkých oddílů - práce na plné struktuře dívčích družstev  

• Řešení soutěže – Liga starších žákyň, priorita hraní systému 5+1, popřemýšlet o 
možnosti otevřených soutěží pro tuto kategorii 

• Proběhlo setkání on-line dne 2.11. 
- Probíraná důležitá témata 

o Seminář zaměřený na dospívání, výživu a motivaci 
▪ Termín: konec dubna nebo svátek 8.5.2024 
▪ Seminář by bylo dobré proložit aktivním blokem, aby nebyly tři 

bloky po 1,5 h za sebou; vyvarovat se toho, aby se stal seminář 
únavným 

▪ ÚKOL: O.Laška vytvoří rozpočet na akci 
o Oslovení velkých oddílů na práci na plné struktuře dívčích družstev 
o 2. liga žen – oslovení oddílu v rámci rozdělení soutěže dle výkonnosti 
o Regionální výběry dívek  

 
7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

o Bez připomínek 

7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

o T.Faltejsek a O.Laška kritizují způsob sdílení na Instagramu 

• ÚKOL: Faltejsek rozebere špatné sdílení konkrétního příspěvku, vysvětlí chyby 

• ÚKOL: P.Droznová zašle K.Jirčíkové, aby dodržovala správný postup sdílení 

 

8. Rozpočet 2023 

• Aktuální čerpání rozpočtu  

o VV je pravidelně informován o čerpání rozpočtu 

• Příprava rozpočtu 2024 

o VV prošel zaslaný návrh 



 
 

o ÚKOL: A.Jansa upraví dle připomínek a pošle k závěrečnému schválení 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• KODEX ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ ČESKÉHO FLORBALU 

o Tento bod bude řešen na dalším VV 

 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• Uspořádání stáže pro ostatní regionální oddíly u některých "HIGH LEVEL" oddílů 

o ÚKOL: všichni – oddíly a místa na stáže + témata 

• Navázání komunikace mezi malými a velkými oddíly, včetně "HIGH LEVEL" oddílů 

o on-line setkání v lednu, zhodnocení nastavení soutěží, návrhy na změny 

předpisů, výstupy z dotazníku regionu, celé setkání povede T.Faltejsek 

o ÚKOL: domluva termínu v rámci komisí 

• Skupina oddílů s ambicí vstupu PP č. 3 

o ÚKOL: A.Jansa vytipuje a sejde se 3 oddíly za účelem zpracování 

zralostního modelu 

• skupina oddílů PP2 – Podpora rozvíjejících se oddílů  

o projekt stagnujících oddílů – oslovení vybraných oddílů s nabídkou pomoci 

s rozvojem a přihlášením dalších družstev 

▪ DTJ Trutnov (T.Faltejsek), Sokol Chrudim (O.Laška), TJ Lanškroun 

(O.Laška), Sokol Jaroměř (T.Pokorný), Sokol Chlumec nad Cidlinou 

(L.Jansová), 1. FBC Polička (A.Jansa) 

▪ Cílem projektu je navýšení družstev u těchto oddílů 

• servis pro oddíly nezapojené do žádného programu podpory 

o Kurz první pomoci – uskutečnit dříve než v dubnu 

o Realizace projektu softwaru 

▪ Proběhla první část projektu, došlo ke kontaktu se všemi většími a 

středními oddíly. Nebude realizován seminář, protože oslovené 

oddíly buď nemají zájem, nebo se rozhodly vyřešit si svépomocí 

(např. TJ Sokol Jaroměř - zprovozněn EOS, 1. FBC Polička aktuálně 

řeší, FBŠ Všestary budou měnit vedení, takže nyní aktuálně odložili 

a Orel Přelouč nemá zájem). 

▪ ÚKOL: T.Faltejsek zpracuje výstup 

o získávání finančních prostředků (granty, dotační tituly, …) 

▪ ÚKOL: P.Droznová zpracuje v lednu 

• Počty družstev 

o projekt spuštěn 

• Hráčská udržitelnost 

o realizovat projekt na vytvoření větší propojenosti mezi hráčkami napříč 

regionem (je realizována Míchačka) 

o projekt na podporu volnočasového florbalu 

▪ ÚKOL: T.Pokorný – prvotní nástřel projektu neligové soutěže 



 
 

▪ ÚKOL: A.Jansa odešle T.Pokornému seznam neligových turnajů, 

kam posíláme rozhodčí 

• Práce s talentovanou mládeží 

o Čtyři výběry na závěrečný turnaj (Nisa, Brno) 

o Soustředění  

o ÚKOL: P.Droznová – rozpočet holky 

o ÚKOL: O.Laška – rozpočet kluci 

• získávání finančních prostředků (granty, dotační tituly) – řeší R.Typlová 

• počty a kvalita rozhodčích 

o VV navrhuje pro zvýšení kvality rozhodčí investovat do vybavení a 

nabídnout rozhodčím prostřednictví delegáta lepší zpětnou vazbu 

s použitím videa 

• trenéři a trenérské vzdělávání 

o připravit a realizovat nadstavbový seminář pro regionální trenéry 

o ÚKOL: T.Faltejsek – v rámci soustředění realizovat praktické vzdělávání 

trenérů 

• prezentace florbalu v médiích (denní tisk, sociální sítě, televize, …) 

o 6x za sezónu mít článek v tištěném periodiku 

o Nutná snaha o zveřejňování 

o oslovit min. jednu rozhlasovou stanici s nabídkou spolupráce 

▪ ÚKOL: T.Faltejsek 

• nominace / účast v anketách sportovců kraje, města, regionu 

o problémy ohledně plakátu, na který jsme čekali od 4.10., dorazil 9.11. 

s gramatickou chybou, jakmile bude opraveno, rozešleme na oddíly a 

zveřejníme na sítích 

o ÚKOL: L.Jansová osloví kraje o případnou finanční podporu, popř. dodání 

sponzorských darů 

• Zaplnění bílých míst – míst, kde se nehraje florbal 

o L.Jansová aktivně řeší Hronov, kde je nyní na kroužcích 40 dětí 

 

11.  Disciplinární komise 

• Dne 9.11. proběhlo zasedání DK ohledně hráče FbC Sokola Předměřice v kategorii 

mladších žáků, který během turnaje použil nevhodná slova vůči protihráčce 

• Na DK odeslány dva návrhy na zahájení DŘ 

o Nevhodné výroky pořadatele IBK Holice na protihráče 

o Nejasnosti ohledně turnaje Pardubického přeboru mladších žáků ve Skutči, 

kdy došlo k předčasnému opuštění zápasu ze strany Fbk TJ Svitavy a 

neodehrání vloženého zápasu 

 

12.  Různé 

12.1. Školské turnaje  

• celkem v regionu odehrajeme 28 turnajů, 15 pro ZŠ (6 PCE a 9 v HK kraji) a 13 pro 

SŠ (4 PCE a 9 v HK kraji)  



 
 

12.2. Regionální anketa  

• první informace budou zaslány, jakmile budeme mít k dispozici letáček bez chyb 

12.3. Dotazník – aktivní komunikace 

• na anketní otázky na konec odpovědělo 21 oddílů 

• ÚKOL: P.Droznová zaktualizuje poslední zadané výstupy a odešle na VV 

(momentálně čeká na FbK Skuteč) 

 

12. úkoly, které vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

O.Laška dotazník - vyplnění 17.11.2023   

A.Jansa nominace rozhodčích na přátelský turnaj výběrů 15.11. 15.11.2023   

P.Droznová vytvoření rozpočtu na soustředění výběrů dívek 17.11.2023   

O.Laška vytvoření rozpočtu na soustředění výběrů chlapců 17.11.2023   

O.Laška vytvoření rozpočtu na semináře trenérů na ženský florbal 17.11.2023   

T.Faltejsek správný postup sdílení článků na Instagramu 17.11.2023   

A.Jansa odeslání seznamu neligových turnajů na T. Pokorného 17.11.2023   

A.Jansa finalizace rozpočtu 2024 23.11.2023   

předsedové stanovení termínu pro lednové on-line setkání s oddíly 23.11.2023   

všichni stáže pro oddíly – oddíly, místa, témata 14.12.2023   

T.Faltejsek zpracování výsledků projektu software pro oddíly 14.12.2023   

P.Droznová zpracovat informace k dotacím u konkrétních oddílů 31.01.2024   

A.Jansa oddíly vhodné pro vstup do PP3 31.01.2024   

T.Pokorný prvotní nástřel projektu pro neligovou soutěž 31.01.2024   

T.Faltejsek oslovení rádia pro spolupráci 31.01.2024   

L.Jansová oslovení krajů o případnou podporu ohledně ankety 31.01.2024   

T.Faltejsek příprava a realizace semináře v rámci soustředění výběrů 30.04.2024   

T.Pokorný prodloužení sezóny do května 30.04.2024   

 

 

Byly podepsány bezhotovostní CP. 

Jednání ukončeno ve 13 hodin. 

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 


